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Verslag vergadering  

Donderdag 9 januari 2020 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

 

Aanwezige effectieve leden: Roel Bauduin, Ingrid De Tandt, Marcel Jonckers 
(voorzitter), Isabelle Meerkens, Tom Van Elst, John Vankeijenberg (6/21) 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Paul De Cort (schepen), Berty Goudriaan 
(milieudienst), Bart Maes (CD&V) 

Verontschuldigde effectieve leden: Filip Bolleire, Heidi Bottu, Roger Engelbosch, 
Ingrid Hofkens, Mark Hanssens (ondervoorzitter), Caroline Meyers, Raf Nilis, Maria 
Tollet, Annemie Van Aerschot, Alexander Vandermeulen 

Verontschuldigde niet-effectieve leden: Peter Claessens (omgevingsambtenaar), 
Laury Gordenne (Open VLD), Jan Van Coillie (N-VA), Tim Mallants (Tienen Vooruit) 

Afwezige en niet-verontschuldigde stemgerechtigde leden: Karl Booten, Roger 
Daenen, Huig Deneef, Toby Uyttendaele, Roger Wouters 

Afwezige en niet-verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Marc Ylen 
(SP.A), Joël Dereze (Vlaams Belang) 

 

oOoOoOo 

 

Bij wijze van uitzondering wordt vergaderd in De Gors in Vissenaken. 

1. Goedkeuring vorig verslag december 2019 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt dus goedgekeurd. 

2. Varia 

2.1  Zwerfvuil.  Er stelt zich een probleem met verlies van ladingen bij mensen die 
het containerpark bezoeken met aanhangwagens. Dit veroorzaakt veel zwerfvuil 
langs onder meer de Zuiderring. De MAR vraagt of het niet mogelijk is om hierop 
controle te laten uitvoeren (bv. de toegang weigeren aan de ingang van het 
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containerpark) bij slordige ladingen. 
Schepen De Cort wijst erop dat het gebruik van een net of zeil om ladingen af te 
dekken, wettelijk verplicht is sinds 1 januari 2020. 
Er is eveneens een probleem van zwerfvuil op het Mulkdellepad ter hoogte van het 
containerpark na stormwinden. Het is evenwel niet duidelijk of dit van het 
containerpark komt of van andere bedrijven rondom. De schepen stelt voor bij een 
volgende vaststelling melding te maken bij de milieuambtenaar. 

2.2  Er zijn gelukkig ook enkele positieve meldingen. De Vissenakenstraat werd 
geborsteld, waarvoor dank, en de zwerfvuilmelding langs de Gete door de 
jachtvereniging werd ook snel opgelost.  

2.3  Natuurpunt wil melden dat nu elke eerste vrijdag van de maand een natuurcafé 
wordt gehouden in “De Gors”.  

2.4  De Klimaatdag wordt op zaterdag 21 maart georganiseerd door de 
Klimaatalliantie, dit in de kapel van het Oud College, start om 10 u.  Op het 
programma staan Wim Thiery (VUB) als spreker +  diverse sprekers vanuit  
verscheidene organisaties (zorgsector, scholen, regionaal landschap, ecologisch 
bouwen en wonen,...). 
Er wordt een charter ondertekend, gevolgd door een receptie. 
Er zullen standjes zijn van de deelnemende organisaties aan de Klimaatdag. 
Er volgt een vraag over de ledenstructuur van de Klimaatalliantie. Er zijn ook 
landbouwers lid van de klimaatalliantie. 

2.5  De energiecoöperatieve LICHT zoekt nog deelnemers, iedereen kan zich 
aanmelden. Het doel is dat zij de coöperatieve opzetten en nadien campagnes 
opzetten om burgers te laten participeren. 

2.6  De stad wil het STOP-principe in Tienen invoeren: bij de aanleg van wegen 
wordt in volgorde prioriteit gegeven aan Stappers, dan Trappers, dan Openbaar 
vervoer en pas nadien aan Personenwagens. 

2.7  Het vernieuwde Mobiliteitsplan Tienen wordt in februari voorgesteld aan het 
schepencollege. De goedkeuring zal daarna volgen in meerdere stappen en is 
voorzien voor de gemeenteraad van mei. 
Het mobiliteitsplan kan worden voorgesteld en besproken op de volgende MAR-
vergadering. 

2.8  Het Wijkcomité Metselstraat stelt voor om het eenrichtingsverkeer in hun straat 
te bevestigen. Het voorstel is besproken op het schepencollege, maar momenteel 
afgekeurd omdat het schepencollege eerst een visie voor alle omliggende straten wil. 
Er is een bevraging van de bewoners daar, de bedoeling is in de eindbeslissing 
rekening te houden met de feedback van deze bevraging. Er zal ook rekening 
gehouden worden met de transportnoden van landbouwers. 

3. Groene projecten in 2020 

Wat is realiseerbaar als groene projecten in 2020? Aan de hand van een 
geprojecteerd stadsplan worden een aantal groene zones overlopen. 
Enkele punten die aangehaald worden door de voorzitter: 
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3.1  Viander  

Het noordelijk deel is aangepast op basis van het plan opgesteld door het Regionaal 
Landschap.   
Bovendien werd de verlichting aangepast en werden de paden merkbaar verbeterd. 
Een ligweide werd ingericht.  
Er is een verbetering in het bestand van meerkoeten en waterhoenen en stagnatie bij 
wilde eenden, maar er zijn uiterst zelden andere eendensoorten en nooit 
fuutachtigen. Geregeld worden tamme vogels afgezet (ganzen, kweekvormen van 
eenden).   
Er wordt opgemerkt dat in de Viander zeker de mensen niet mogen vergeten worden. 
Dit hoeft niet tegenstrijdig te zijn. 

De vooropgestelde tweede fase werd een paar jaar geleden uitgesteld om financiële 
redenen. Wanneer komt deze tweede fase met vooral verbetering van de middelste 
vijver? Wat zal de bestemming worden van de twee andere vijvers? In de MAR werd 
vroeger al gepleit voor gescheiden doelen met bijvoorbeeld vergroting van de 
natuurwaarde van de middelste vijver met mogelijk ook nevenfuncties voor recreatie 
en het voorbehouden van de laagste (nieuwe) vijver voor de hengelsport. 

De schepen betoogt dat de plannen voor de Viander omschreven staan in het 
vijfjarenplan. Ieder project krijgt een projectverantwoordelijke die instaat voor de 
globale visie. Daarna moet die alle partijen bij mekaar brengen en een visie 
uitwerken, rekening houdend met vervoer, parking, coördinatie der werken,... De 
noordelijke vijver zou een belevenisvijver worden (pootje baden voor kinderen), de 
middelste vijver een natuurvijver, de zuidelijke blijft een visvijver. 

3.2 Stadspark 

Kan er niet meer gebeuren met het stadspark? Toevoegen van enkele waardevolle 
inheemse struiken? Het vijvertje wat natuurvriendelijk maken? 

3.3  Er wordt gepleit om het ‘kale’ deel in de Danebroekstraat tegenover het rusthuis 
te vergroenen. Het kan zeker een meerwaarde worden voor de bewoners van het 
rusthuis, maar ook voor het algemeen stadszicht. Die grond is in privébezit. 

3.4  Steentjesplein 

Er is nu al een duidelijke verbetering aan de Oostkant en de Zuidzijde (extra bomen 
en struiken). 
De vijver ( een wateropvangbekken) heeft geregeld onderhoud nodig.  Een 
onderhoud is wel voorzien: de vijver wordt om de drie jaar gerooid (het riet wordt kort 
gesneden) maar er zou beter jaarlijks een derde gerooid (uitgehaald) worden om de 
natuur beter kansen te geven. 

3.5  Bomenplan: extra bomen planten. Hiervoor zijn zeker kansen op de parking aan 
De Kruisboog (Sint Jorisplein) met bv. ook aanplant van struiken of klimplanten in 
de ruimten tussen de steunberen van de Manege. 

3.6  Wat zijn de plannen van de huisvestingsmaatschappij voor het terrein naast de 
Huidevettersstraat en de Moespikvest? Volgens sommige plannen zouden van deze 
open ruimte grote delen verdwijnen. Veel inwoners vinden deze open ruimte erg 
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belangrijk. Deze zone maakt deel uit van het projectgebied langs de Gete als 
groenblauw lint door de stad. 

3.7  Drie Tommen en omgeving 

Het beheersplan kan best worden bijgestuurd zodat niet alles tegelijkertijd gemaaid 
wordt om de natuur (vlinders, insecten…) een kans te geven te blijven overleven en 
een populatie op te bouwen (en een deel te laten overwinteren zonder maaien). Er 
moet ook worden gekeken of de soorten struiken en bomen goed gekozen zijn. 
Langs de Weggevoerdenstraat is een aantal bomen gestorven. 

3.9  Het wandelpad oude spoorweg, langs de bezinkingsvijvers (dit stuk is niet het 
fietspad) wordt best niet verhard: de waterplassen op dit pad zijn een belangrijke 
broedplaats voor padden. 

3.10 Er moet worden overwogen of het mogelijk is om een oeverzwaluwwand op de 
grond van de stad ten zuiden van de bezinkingsvijvers aan te leggen. Dit zou een 
meerwaarde zijn voor onze biodiversiteit. 

 

Na deze iets verkorte vergadering wordt ter gelegenheid van het nieuwe jaar een 
hapje en een glaasje genuttigd. 

 

 

 

Verslaggeving: Tom Van Elst 
 

 

 

 

BELANGRIJK 

De vergadering van 6 februari wordt vervangen door de deelname aan de Toelichting    
bij het Meerjarenplan 2020-2025 en dit voor de diverse adviesraden van de stad. Die 
toelichting gaat door op 5 februari in de theaterzaal van CC De Kruisboog om 20 u. 
stipt. Er wordt aangedrongen op talrijke aanwezigheid. Eerste deel is toelichting voor 
de raden samen, het tweede deel per adviesraad. 

Volgende vergaderingen zijn voorzien voor 5 maart, 2 april, 7 mei, 4 juni, 3 
september, 1 oktober, 12 november en 3 december. 
De vergaderingen gaan altijd door in het Vrijetijdscentrum van De Kruisboog om 
20.00 uur, tenzij anders vermeld in de uitnodiging. 

 


